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1. Vraag :Vindt de wethouder dat we voldoende bushokjes hebben in onze gemeente 
en zo ja waarop is dit dan gebaseerd? 
 

De gemeente telt in zijn totaliteit 24 abri’s (bushokjes). 10 van deze abri’s zijn en worden 
geplaatst door een externe partij waarmee een contract is afgesloten, met als tegenprestatie 
dat de externe partij reclame mag plaatsen op en in de abri’s (CBS outdoor). De overige 14 
abri’s zijn in eigendom van de gemeente zelf waarvan het onderhoud is uitbesteed aan een 
externe partij (IBN). Vanuit de burger is er nooit een vraag gekomen om meer abri’s te 
plaatsen, dus waarschijnlijk is de burger tevreden met deze hoeveelheid abri’s binnen onze 
gemeente. 
 

2. Vraag: welk criterium wordt gehanteerd om op een bepaalde halte wel/geen bushokje 
te plaatsen? 
 

Een nieuw te kiezen plaats qua geschiktheid hangt af van frequentie en een bepaalde te 
verwachten collectiviteit van reizigers. Aan een drukke busroute wordt eerder gekozen voor 
een abri dan aan een minder drukke busroute. 
 
 

3. Vraag: Het mooie bushokje op het Ridderplein is met de herinrichting van het 
Ridderplein verdwenen. Daarvoor is er nu in de plaats slechts een bushaltepaal met 
verhoging gekomen vlakbij De Keizer. Dit vinden we een aderlating voor de 
passagier, die hier moet gaan staan  te wachten in weer en wind. Niet 
passagiervriendelijk. Wordt er op deze plek weer een bushokje gerealiseerd. Zo ja, 
op welke termijn? Zo nee, wat zijn de redenen hiervoor? 

 
De realisatie van het centrumplan, en dus onder andere het Ridderplein dateert alweer uit 
2012. Destijds is besloten om de bushalte/lijn te verplaatsen tegenover de Keizer en de 
Albert Heijn, aan de zijde van de Albert Heijn kunnen reizigers gebruik maken tijdens slecht 
weer van de luifel die aan het gebouw bevestigd is. Aan de zijde van de Keizer is destijds 
gekozen om geen Abri te plaatsen, dit omdat er gebrek aan ruimte was om dit goed en veilig 
te realiseren. Bij team Openbaar Beheer is er in al die jaren nog geen aanvraag of melding 
binnen gekomen van bewoners of passagiers betreft het plaatsen van een Abri bij de Keizer. 
 


